
 

Protokoll för Svenska Epilepsisällskapets årsmöte 2022 

Tid för årsmötet: torsdag den 10 november, kl. 15.40-17.00 

Lokal: Lokalen är föreläsningssal Betula, Norrlands Universitetssjukhus. 

 

 

§1 Två justeringsmän, tillika rösträknare, Kristina Forsblad och Ronny Wickström, 

utsågs. 

 

§2 Mötet ansågs behörigt utlyst. 

 

§3 Ordföranden föredrog årsberättelsen. 

 

§4 Skattmästaren föredrog ekonomin. 

 

§5 Revisionsberättelse föredrogs och beslut om kan ansvarsfrihet fattades. 

Revisionen gjordes av Martin Lindberger och Roland Flink. 

 

§6 Medlemmar vid årsmötet ombads att ta ställning till det förslag som 

valberedningen lagt fram för nästa verksamhetsårs styrelse: Helene Sundelin, 

Johan Zelano, Maria Compagno Strandberg, Helena Gauffin, Måns Berglund, 

Christian Wentzel, Mirja Gyllensvärd och Alexandra Sailer valdes om till 

styrelsemedlemmar. Ulrika Sandvik och Merab Kokaia avgick ur styrelsen. 

Sami Abu Hamdeh och My Andersson valdes in i styrelsen. 

Alexandra Sailer önskade också avgå (meddelat med kort varsel), men ersättare 

fanns ej. Styrelsen adjungerar in ersättare under året vid behov 

 

§7 Martin Lindberger och Roland Flink valdes om till ordinarie revisorer. Johan 

Lundgren och Mats Eriksson valdes om till reserver.  

 

§8 Tommy Stödberg och Åsa Amandusson valdes om till valberedning. Merab 

Kokaia valdes in i valberedningen och Rikard Sjöberg avgick. 

 

§9 Medlemsavgiften på 1000 kr för läkare och 500 kr för andra professioner 

fastställdes. 

 

§10 Planerad verksamhet för nästa verksamhetsperiod föredrogs:  

– Vårens arrangemang under neurologiveckan 2023: ”Sociala aspekter vid 

epilepsi” 10 maj 2023 i Uppsala. 

– Höstmöte 2023: Mötet planeras 16–17 november 2023 i Linköping och 

organiseras av Helena Gauffin. 

 – Sällskapets nya hemsida förevisades av Måns Berglund. 

 

§11 Internationella frågor – Merab Kokaia föredrog SES internationella frågor, bland 

annat engagemang i ILAE:s olika taskforces.  

 

§12 Övriga frågor som diskuterades var 

• Hur ska SES verka i framtiden? 

o Hur kan SES stärka det professionella epilepsinätverket i 

Sverige? 



o Förslag på en workshop om teamarbete  

o Hur kan SES öka andra professioners engagemang i sällskapet?  

o Ska SES bidra till att bilda arbetsgrupper och vara ett paraply för  

för intressegrupper för tex för statusep/NORSE.  

• Måns Berglund kollar upp möjligheten att använda hemsidan som 

plattform/låst forum för intresseområden.  

• Möte om hur SES ska verka i framtiden – en workshop föreslogs 

• Hur kan vi främja sällskapets internationalisering? 

o Webinarier: seminarier på engelska? 

o Organisera webinarier inom ILAE? 

o Återuppta det nordiska samarbetet?  

 

§13  Mötet avslutas 
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